
 

Vragen: 

1.            Verslaggever Gep Leeflang van de Stentor Gemeente stelt in de uitzending dat de gemeente 
Ermelo in het Tomassen-dossier geen duidelijkheid heeft gegeven aan omwonenden en het bedrijf. 
Volgens Leeflang had de gemeente duidelijkheid moeten verschaffen door (1) in de tegenstelling 
tussen omwonenden en Tomassen Duck-To vanaf het begin handhavend op te treden, (2) door het 
bedrijf te laten stoppen met zaken die in strijd zijn met de regels (bijvoorbeeld illegale bebouwing op 
het terrein), dan wel (3) meteen over te gaan tot legalisatie. Die duidelijkheid is niet gegeven, aldus 
Leeflang.  

Antwoord: 

(1) Sinds de overname van VSE en de ontvangen klachten is er toezicht ingezet en zijn de gesprekken 
met betrekking tot handhaving gestart. In 2018 is een last onder dwangsom opgelegd die later is 
ingetrokken vanwege zicht op legalisatie. De last onder dwangsom die werd opgelegd had als doel (2) 
een einde te maken aan de situatie die in strijd is met de regels. Dat ‘eind’ kan worden bereikt door 
óf de situatie te legaliseren (=vergunning) óf de situatie te veranderen (bouwwerk verwijderen). (3) 
‘Meteen overgaan tot legalisatie’ is geen optie. Hiervoor moet een juridisch traject worden 
doorlopen, waarbij een vergunning wordt aangevraagd en deze het volledige besluitvormingsproces, 
met alle waarborgen, doorloopt. Het idee dat dit ‘meteen’ kan, gaat voorbij aan de wet- en 
regelgeving die hiervoor geldt.  

4. Ook stelt Leeflang dat de gemeente Ermelo niet geloofwaardig is als aan Tomassen Duck-To 
opgelegde dwangsommen (deels) worden teruggedraaid. Wat is daarop uw reactie? 

Antwoord: 

- Een deel van de dwangsommen die is opgelegd, is verbeurd en ingevorderd.  
- Een ander deel is niet verbeurd, en dus niet ingevorderd.  
- De in 2018 opgelegde dwangsom is ingetrokken vanwege zicht op legalisatie (en kon 

daardoor dus niet verbeurd of ingevorderd worden).  
- De dwangsommen die zijn opgelegd voor het gebruik van twee percelen en een houtsingel 

zijn in december 2023 ingetrokken en direct weer opgelegd als onderdeel van de uitvoering 
van de Letter Of Intent van december 2023. Hierin staat o.a. dat het bedrijf de 
vergunningaanvraag verlaagt van 10 miljoen eenden per jaar naar maximaal 6,1 miljoen in 
2026. Deze dwangsommen zijn dus niet ‘teruggedraaid’, wel is er meer tijd gegeven om de 
overtreding te beëindigen. Deze dwangsommen lopen op dit moment nog.  

5. De omwonenden die overlast ervaren van Tomassen Duck-To verwijten de gemeente 
‘geitenpaadjes’ te zoeken om het bedrijf ‘alles maar te geven wat het wil’. Wat is daarop uw reactie? 

Antwoord: 

De procedures die bij dit bedrijf worden gevolgd 

a. beogen zowel voor de omwonenden die overlast ervaren, als de omwonenden die aangeven 
prettig te wonen in de buurt en het bedrijf, een woon-, leef- en werksituatie te creëren die voor alle 
belanghebbenden zo passend mogelijk is,   

b. en voldoen aan de huidige wet- en regelgeving.  


